
Dag van de Tips in Ghelamco-Arena Gent trekt 1.350 aanwezigen 

VFB-voorzitter Huybrechts waarschuwt tegen speculatiebelasting 
 

‘Naar verluidt zou bij de onderhandelaars over de Zweedse regering een voorstel op tafel liggen over 

een speculatiebelasting. De belasting zou gelden op de meerwaarde van aandelen die minder dan 

een jaar na aankoop weer verkocht worden. Dat is geen goed idee’, zegt VFB-voorzitter Paul 

Huybrechts in zijn verwelkoming tot de 1.350 bezoekers van de Dag van de Tips van de Vlaamse 

Federatie van Beleggers (VFB). Die vond, net als vorig jaar, plaats in Gent, maar dit jaar in de 

Ghelamco-Arena, het nieuwe voetbalstadion van AA Gent.  

Huybrechts waarschuwde ervoor dat, als zo’n speculatietaks er toch zou komen, de financiering van 

jonge risicovolle bedrijven, bv. in de belangrijke sector van de biotechnologie, in het gedrang zou 

komen: ‘Traders hebben een onvervangbare plaats op de beurs. De kortetermijnbeleggers moeten er 

voor de liquiditeit zorgen.’ Hij zag meer in het belonen van de trouwe aandeelhouders, zoals in 

andere landen, als Frankrijk, gebeurt en zoals de VFB eerder al voorstelde. En hij toonde zich bereid 

om voor nieuwe introducties het meervoudig stemrecht te aanvaarden. 

Huybrechts noemde verder wat nu voorligt voor het Arco-dossier ‘een slechte oplossing’. Hij stelde 

dat de spaarders misleid werden, doordat hen voorgespiegeld werd dat rendement zonder risico 

bestaat. Hij herhaalde het eerdere voorstel van VFB om eerst Belfius Bank en Verzekering verder uit 

te bouwen, zodat het rond 2017-2018 naar de beurs kan worden gebracht.  

'Op dat ogenblik zou gekeken kunnen worden of een deel van de eventuele meerwaarde gebruikt 

zou kunnen worden om iets te doen voor de kleine belegger in Arco.’ Huybrechts beklemtoonde dat 

het hier gaat om een sociaal voorstel. ‘Het is straf dat zo’n sociaal voorstel moet komen van de VFB 

en niet van het ACW’, aldus Huybrechts. 

In zijn inleiding over de macro-economische vooruitzichten, onderstreepte Bart Van Craeynest, 

hoofdeconoom bij Petercam, dat sinds vorig jaar een breder economisch herstel merkbaar is. ‘Vooral 

de economie van de VS trekt de kar, terwijl Europa achter blijft.’ Doordat de inflatie laag blijft, - en in 

Europa zelfs te laag -, hebben de centrale bankiers geen reden om te hard op de rem te gaan staan. 

Van Craeynest verwacht daarom dat het herstel nog enkele jaren kan doorgaan. 

De hoofdeconoom gaf toe dat de risico’s enorm zijn, maar de kans dat die risico’s zich voordoen 

schat hij laag tot erg laag in. Een forse rentestijging lijkt hem zo goed als uitgesloten. De 

beleidsmakers hebben, zeker in Europa, geleerd dat het fout is te hard te besparen.  

De internationale conflicten, zoals in Oekraïne en Syrië en Irak, bedreigen de wereldeconomie niet 

echt, zolang ze lokaal blijven en bv. de olieproductie niet ondermijnen. De Chinese groei vertraagt, 

maar dat verloopt geleidelijk. En van zeepbellen op de markt, als gevolg van het soepele monetaire 

beleid, kan op termijn wel sprake zijn, maar de eerstvolgende jaren is de kans daarop erg klein.  

Gedelegeerd bestuurder Bart De Smet van Ageas toonde zich tevreden over de operationele 

resultaten van de verzekeraar in het eerste halfjaar. Hij wees op de grote en snel groeiende 



aanwezigheid van Ageas in markten in Azië, waarvan veel beleggers zich nog te weinig bewust zijn. 

Het eigen vermogen van Ageas ligt inmiddels op 41 euro per aandeel. 

De Smet stond ook stil bij de uitspraak van de Nederlandse rechter in de zaak van FortisEffect. ‘Die 

heeft enkel betrekking op de communicatie in het eerste weekend in de periode waarin Fortis 

opgesplitst werd. Wat ons ontgoocheld heeft, is dat, terwijl de Nederlandse staat in die periode 

vrijwel identieke uitspraken gedaan heeft als de Fortis-top, zij toch niet veroordeeld is. Dat is ook de 

reden waarom wij in cassatie gaan.’  

Hij verdedigde de provisie van 130 miljoen euro die Ageas hiervoor in de boeken nam en waarvoor 

het bedrijf onder meer en beroep deed op experten om het mogelijk bedrag aan 

schadevergoedingen te ramen. Hij wees erop dat, voor iemand recht heeft op dergelijke 

schadevergoedingen, eerst nog moet aangetoond worden dat de foute informatie effect heeft gehad 

op zijn gedrag. 

Tim Van Hauwermeiren, gedelegeerd bestuurder van beursnieuweling arGEN-X, en Anneleen 

Desmyter, gedelegeerd bestuurder van de Qrf, de jongste vastgoedbevak op de Brusselse beurs, 

kwamen hun bedrijf voorstellen. Financieel directeur Pierre Lambert gaf tekst en uitleg bij de 

plannen van Zetes. Financieel directeur René Stevens van Ter Beke bleef stilstaan bij de halfjaarcijfers 

en de plannen in Centraal Europa. 

Peter Leys, voorzitter van Materialise, legde uit dat zijn bedrijf, dat zorgt voor de software tussen de 

ontwerper en de 3D-printer, zich daarmee in een unieke positie bevindt. Hetal Patel, bij ArcelorMittal 

verantwoordelijk voor Investor Relations in Europa, toonde zich voorzichtig optimistisch voor de 

staalmarkt en onderstreepte de forse kostenbesparingen bij de staalproducent. 

En natuurlijk waren er op de Dag van de Tips, ook een hele reeks tips te rapen. Liefst veertien 

analisten van banken, beurshuizen en beleggingsbladen, stelden elk in strak tempo hun drie favoriete 

aandelen voor. Meest vernoemd werd Resilux, dat vooral bij de beleggersbladen goed in de markt 

lag. De technologisch sterke positie en de revolutionaire verpakking AirOPack waren de voornaamste 

redenen. Ook Nyrstar werd meer dan eens vernoemd, met dank aan de onevenwichten op de 

zinkmarkt, die voor een stijgende zinkprijs zorgen.  

 

Een volledig verslag van het congres kunt u vanaf woensdag 22 oktober raadplegen in de digitale 

versie van de Beste Belegger van november. De gedrukte versie verschijnt enkele dagen later, op 

maandag 28 oktober. 


